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PROTOKOLL LÄNGDRÅD 17 JANUARI 2022  
  
Tid: 20.00 Plats: Teams   
 

Närvarande: Längdrådets ledamöter samt Lars Öberg, Lars Selin och Karin 
Ersson.  

  

1. Välkomna!  
 

2. Föregående protokoll. 6 dec 2021.  
Lades till handlingarna.  

 

3. Kort rapport om organisation, FIS frågor mm.  Karin & Lars Ö   
Annika Z har fått jobb som Sisu konsulent i Västernorrland och börjar 
1 februari.  

 

4. Skidgymnasierna, RIG och NIU.  Karin & Lars S 
Lars Selin och Karin Ersson presenterade det förslag som de arbetat 
med inför beslutet av RIG och NIU verksamheterna. Kvällens möte 
ämnade en stor del av tiden att diskutera detta förslag.  
Längdrådet står bakom deras förslag.  

 

5. Nya Rådsinstruktionerna, några reflektioner? 
Anna berättade om de nya rådsinstruktionerna som styrelsen har 

beslutat om. Längdrådet är numera endast rådgivande. SSF Längds 

personal har för avsikt att fortsätta förankra beslut med längdrådet 

och hoppas att alla rådets ledamöter ska känna att de har möjlighet 

att påpeka. Våra arbetsgrupper kommer inte att påverkas av detta.  

 
6. Är det något vi vill lyfta på åkarrådet den 25/1? 

Längdrådet ser att den agenda som har lagts inför mötet inrymmer de 
viktigaste punkterna.  

 

7. 1min rapport från de olika arbetsgrupperna. Om något nytt dykt 
upp sedan mötet i dec. 

 

Barn & Ungdomsgruppen: 
Gruppen ser över om det går att genomföra cuperna för 13-16åringar 
trots de nya restriktionerna. Man tittar på olika lösningar. Gruppen har 
en dialog med distrikten och arrangörerna.   



Sida 2 (2) 

  

  

 

Gruppen tittar på om det skulle vara bra för barn att de väljer själva 
om de vill ha tid eller inte. Att man kryssar för det i anmälan och alla 
tävlar ändå i samma klass. 
            
Utbildningsgruppen: 
Arbetsgruppen för ledar- och tränarutveckling har under helgen den 
15-16/1-22 haft ett fysiskt möte i Falun 
         
Under hösten har man tagit fram en hel del nytt material som man 

utvärderat och hämtat hem. Diskuterat färdighetsmål, i de första 

stegen och tydligare mål. Under hösten har en del fysiska träffar 

genomförts, men man kommer nu den närmaste tiden, januari och 

februari att genomföra mer digitalt igen och skjuter fram en del 

praktiska moment som man genomför senare. Man kommer att lägga 

upp ännu mera material digitalt. 

Hybridutbildning både digitalt och fysiskt är ett prioriterat område. Fler 

utbildare har rekryterats i hela landet så man fått en ökad täckning av 

utbildare. 

Gruppen kompletterar varandra bra, har mycket kunskap och kan 

även sätta sig in i barngruppers situation. 

       
8. Övriga frågor?   

Hans Jacobsson rapporterade att han och Lars Selin kommer att 

träffa ett antal långloppsteam om några veckor för att diskutera hur 

samarbeten och dialog ska ske i framtiden.  

Rapport från dessa möten kommer längre fram.  

 
9. Mötet avslutas.  

  

  

  

  

  
  
  
  
 

 

 

 

 

 


